

Roscoff Culture Collection
Station Biologique de Roscoff
CNRS et Université Pierre et Marie Curie
29682 Roscoff
☎ +33 (0)2 98 29 23 23
flegall@sb-roscoff.fr
www.sb-roscoff.fr/Phvto/RCC

Pro Forma Custom Invoice

Tuesday, August 27, 2013

Delivery to:

Carrier: **DHL**

Dr xxx YYYY
Street address
Zip code - City
Country

Number of Samples	Combined Value	Customs Value
5	2 Euros	2 Euros

Cet envoi contient des échantillons inertes chimiquement de cultures de microalgues entretenues par la Collection de Culture de Roscoff située à la Station Biologique de Roscoff (France). La Collection de Roscoff est une structure publique financée par le Ministère de la Recherche, le CNRS et l'Université Pierre et Marie Curie (Paris 6).

Les cultures de la RCC n'ont aucune valeur commerciale ou monétaire et sont uniquement destinées à la recherche scientifique.

Chaque culture contient des algues sans aucun danger selon les critères de l'OMS. **Cet envoi ne contient aucune substance pathogénique, OGM, toxique ou présentant un danger pour l'environnement. Cet envoi ne contient aucun produit d'origine animale.** Le destinataire a été informé des procédures nécessaires pour traiter les déchets issus de ces cultures.

Des renseignements supplémentaires peuvent être obtenus auprès de Florence Le Gall, responsable technique de la RCC à l'adresse figurant ci-dessus.

This box contains chemically inert samples deriving from laboratory cultures of algae maintained in the Roscoff Culture Collection (RCC) at the Station Biologique de Roscoff in France. The RCC is a non-profit service organization sponsored by the French Ministry of Research, CNRS and the Université Pierre et Marie Curie (Paris 6). RCC cultures have no commercial or monetary value and are solely intended for use in scientific research.

Each culture contains non-hazardous algae that are governed by OHS standards. **This box does not include substances that are pathogenic, re-combinant, toxic, or otherwise hazardous to the environment. In addition, there are no animal contents.** The recipient has been informed of correct disposal procedures for waste material.

Enquiries should be addressed to Florence Le Gall (Curator of the RCC) at the above address.

Signature

Florence Le Gall, Curator